
Referat af bestyrelsesmøde 4. oktober 
Tilstedeværende: Ingolf, Bo, Krista, Danny og Frederik 

 

Udgifter siden sidst 

a. Blynert – Serviceaftale september – 13.521,68,- 

b. Tagrendesugning.dk – Rensning af tagrender – 8.750,- 

c. Vaskekonerne – Serviceaftale september – 3.250,- 

Fibernet – Forslaget for fibernet blev vedtaget på den ekstraordinære 

generalforsamling. Dermed starter arbejdet med at få fibernet. Der vil blive 

afholdt et byggemøde og derefter kan vi starte at dele datoer for hvornår de 

forskellige ting kommer til at ske. Det blev påpeget under den ekstraordinære 

generalforsamling at ved indførelse af kabler så bliver arbejdet gjort som 

malerklart. Så man skal være opmærksom på der kan være lidt malerarbejde 

efterfølgende. 

Udskiftning af tag Vadholm 7-8 – Forslaget om at få en byggekredit og 

efterfølgende fælleslån blev ikke vedtaget på den ekstraordinære 

generalforsamling og dermed kan vi ikke starte på at få udskiftet taget på 

Vadholm 7-8. Ud fra spørgsmål ser bestyrelsen dog ikke at generalforsamling 

var imod udskiftning af tag, men at generalforsamlingen ikke var tilfreds med 

rammer omkring byggekreditten og fælleslån. Bestyrelsen vil arbejde videre 

med at finde finansiering til dette ved at spørge flere banker om mulighederne 

for et fælleslån uden byggekredit og om muligt fast rente. 

 


